
Inspreken BP aansluiting A9 Gemeenteraad Heiloo dd 09-10-2017 om 20.00uur 

Namens Vogelwerkgroep Midden-Kennemerland en Vogelwerkgroep Alkmaar 

J. Stapersma, voorzitter Vogelwerkgroep Midden-Kennemerland en Stichting 

Samenwerkende Vogelwerkgroepen Noord-Holland SVN 

Geachte raadsleden, 

1. Zelf voorstellen 

2. Besluit voor U: vaststellen BP aansluiting A9 

3. U moet volmondig ja zeggen tegen een groot aantal vragen: 

 Weet u als raadslid precies wat dit project de gemeenschap overall kost en in 

het bijzonder wat het de burger van Heiloo gaat kosten ?  

 Heeft u als raadslid een bewuste keuze kunnen maken over het tracé ? 

 Heeft u als raadslid goed zicht op de verkeerstechnische consequenties ? 

 Bent u als raadslid volledig overtuigd van nut en noodzaak van de ingreep ? 

 Bent u als raadslid geheel tevreden over het gevolgde proces zowel politiek 

gezien als vanuit de optiek van het management van het project ?  

 Bent u – in het licht van eigen belangen - geheel vrij om een besluit te nemen? 

 Bent u ervan op de hoogte dat het gekozen tracé een beslag legt op een van 

de beste weidevogelgebieden van Noord-Holland en dat er wat de verplichte 

natuurcompensatie weinig meer is dan een berekening van de minimale 

vereisten en een verklaring van wat intenties ? 

4. Positie VWG-en Alkmaar en Midden-Kennemerland: 

 Schriftelijke inspraakreacties VOBP integraal verworpen/gelezen ?? 

 Mondeling ingesproken Cie OR maart 2017. Geen vervolg op toezegging 

 Ingesproken (2x) bij de Provincie; gaan we binnenkort weer doen. 

 Schriftelijke zienswijzen ingediend OBP. Uitvoerige reactienota maar 

kernpunten niet weerlegd. 

 Mondeling ingesproken Cie OR september 2017 

 Onze pijnpunten:  

i. Ernstige twijfels “nut en noodzaak” (“nee, tenzij”)  

ii. Quickscan zeer gebrekkig, waardoor veel effecten NIET verder 

onderzocht (cf. eigen onderzoek). Essentiële informatie NIET 

beschikbaar tot op heden 

iii. Niet meenemen effecten licht 

iv. Natuurcompensatie zeer marginaal, deels sigaar uit eigen doos 

 Eea rammelt zodanig: beroep RvS tegen Bestemmingsplan tenzij .. 

 Eisen: Natuurcompensatie minimaal 25ha, niet in NNN, + 2 MMeuro, in 

overleg met LNH, harde toezeggingen, tijdige realisatie, EN geen fietspad 

dwars door weidevogelnatuur.  

 Wilt u als raad dat risico nu nemen of toch eerst na betere afstemming tav 

natuurcompensatie ? 


